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Eladó Ikerház, 160 m2, 774 m2 telek, Zalakomár
31 990 000 Ft ( ~77 810 € )

Eladó egy tágas, két szintes családi ház Zalakomárban!

Adatlap sorszáma: #696900342

Szobák: 5

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1985

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok egy tágas, két szintes családi házat, ami Zalakomár egyik

kedvelt utcájában található!

Elsősorban olyan családosok és családot tervező párok részére ajánlom, akiknek

fontos a praktikus elrendezés, a helyiségek kényelme, és az udvar adta

lehetőségek kihasználása. Az otthon bőséges helyet kínál egy nagyobb család

számára is, nem kevesebb mint 5 teljes értékű szoba található benne. Ezek

mindegyike tágas, jól kihasználható és természetes fénnyel teli.  Az egyik

emeleti hálószobához tartozik egy erkély is. A földszinten a konyha és étkező

rész kiválóan alkalmas vendégek fogadására is. A nappali tökéletes helyszíne

lehet a családi estéknek és a meghitt beszélgetéseknek. Az alsó és a felső

szinten is elérhető egy egy fürdőszoba és mellékhelyiség. Az ingatlanban több

felújítási munkát is elvégeztek az utóbbi időben. A teljes tető fel lett újítva, a

nyílászárók hőszigetelt műanyagra lettek cserélve, valamennyi redőnnyel és

szúnyoghálóval van ellátva. A villanyvezetékek, vízcsövek és szennyvízcsövek

cseréje is megtörtént. A fűtés rendszer is korszerűsítve lett. Egy szinte új

gázkazán szolgáltatja a fűtést és a melegvíz ellátást a házban, mindezt új

radiátorokkal karöltve. Van lehetőség fatüzelésű kazán használatára is, ez is a

közelmúltban lett cserélve, valamint rendelkezik egy szünetmentes táppal is. Az

udvaron található egy mobilgarázs, tárolók, kazánház és korhű disznóólak is. A

telek rendezett, bőven ad még helyet kertészkedésre, vagy akár egy játszótér

létesítésére is. A közelben iskola, óvoda, vegyesbolt és dohánybolt is található. A

közkedvelt Zalakarosi fürdő és az M7 autópálya szinte karnyújtásnyira elérhető.

A feltüntetett vételár tartalmazza a bútorokat is. Az ingatlan tehermentes, 1/1

tulajdon.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete zum Verkauf ein geräumiges, zweistöckiges Einfamilienhaus, in einer

beliebten Straße von Zalakomár gelegen!

Das Haus befindet sich in einer sehr ruhigen und ruhigen Gegend der Stadt, in

einer sehr ruhigen und ruhigen Gegend der Stadt. Das Haus bietet reichlich Platz

für eine größere Familie, mit nicht weniger als 5 vollwertigen Schlafzimmern.

Alle sind geräumig, gut genutzt und voller natürlichem Licht.  Eines der

Schlafzimmer im Obergeschoss hat einen Balkon. Die Küche und der Essbereich

im Erdgeschoss eignen sich auch hervorragend für Gäste. Das Wohnzimmer ist

der perfekte Ort für Familienabende und intime Gespräche. In der unteren und

oberen Etage befinden sich außerdem ein Badezimmer und ein

Hauswirtschaftsraum. Die Immobilie wurde kürzlich renoviert. Das gesamte Dach

wurde erneuert, die Fenster und Türen wurden durch isolierte Kunststofffenster

ersetzt, die alle mit Fensterläden und Moskitonetzen ausgestattet sind. Strom-,

Wasser- und Abwasserleitungen wurden ebenfalls erneuert. Die Heizungsanlage

wurde ebenfalls erneuert. Ein fast neuer Gasheizkessel versorgt das Haus mit

Wärme und Warmwasser, und es gibt neue Heizkörper. Es besteht auch die

Möglichkeit, einen Holzkessel zu verwenden, der ebenfalls vor kurzem erneuert

wurde, sowie eine unterbrechungsfreie Stromversorgung. Auf dem Hof befinden

sich außerdem eine mobile Garage, ein Lagerraum, ein Heizungsraum und alte

Schweineställe. Das Grundstück ist sehr gepflegt und bietet viel Platz für

Gartenarbeit oder sogar einen Spielplatz. In der Nähe gibt es eine Schule, einen

Kindergarten, ein Lebensmittelgeschäft und eine Trafik. Der beliebte Kurort

Zalakaros und die Autobahn M7 sind leicht zu erreichen. Im Kaufpreis sind die

Möbel enthalten. Die Immobilie ist lastenfrei, 1/1 Eigentum.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale a spacious, two-storey family house, located in a popular street of

Zalakomár!

The house is located in a very quiet and quiet area of the town, in a very quiet

and quiet area of the town. The home offers ample space for a larger family,

with no less than 5 full size bedrooms. All of them are spacious, well-used and

full of natural light.  One of the upstairs bedrooms has a balcony. The kitchen

and dining area on the ground floor is also perfect for entertaining. The living

room is the perfect place for family evenings and intimate conversations. On the

lower and upper floors there is also a bathroom and a utility room. The property

has been recently renovated. The entire roof has been renovated, the windows

and doors have been replaced with insulated plastic, all fitted with shutters and

mosquito nets. Electricity, water and sewage pipes have also been replaced. The

heating system has also been upgraded. An almost new gas boiler provides

heating and hot water for the house, all this together with new radiators. There

is also the possibility of using a wood-burning boiler, which has also recently

been replaced, and an uninterruptible power supply. The yard also has a mobile

garage, storage, boiler room and period pigsties. The plot is tidy, with plenty of

space for gardening or even a playground. There is a school, a kindergarten, a

convenience store and a tobacconist nearby. The popular Zalakaros spa and the

M7 motorway are almost within easy reach. The purchase price includes the

furniture. The property is free of encumbrances, 1/1 ownership.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


